

For Your Information

給您的訊息

張貼日期 / Posting Date : 31/08/2026

檔案編號 / Ref No. : PAM/PRE/CH067/2026

致 / To : 聚龍居各業戶 / All Residents of Parc Royale

調整會所健身室收費

茲通知各住戶，聚龍居業主立案法團議決通過由 2026 年 10 月 1 日起將調整會所健身室收費，詳情如下：-

設施	收費	
健身室 (單次)	\$ 25 / 次 (18 : 00 前)	\$ 30 / 次 (18 : 00 後)
健身室 (月費)	\$ 250 / 月	

如有任何查詢，請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

Revision of Clubhouse Gymnasium Fees

The Incorporated Owners of Parc Royale have decided that the Clubhouse Gymnasium fees will be revised with effect from 1 October 2026. Please refer to the following for details: -

Facilities	Charge	
Gymnasium Room (Each)	\$25 / Each (before 18:00)	\$30 / Each (After 18:00)
Gymnasium Room (Monthly Pass)	\$250 / Monthly	

Should you have any enquiries, please contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale

For Your Information

給您的訊息

張貼日期 / Posting Date : 31/08/2026

檔案編號 / Ref No. : PAM/PRE/CH068/2026

致 / To : 聚龍居各業戶 / All Residents of Parc Royale

更新會所戶外設施暫停開放條件

為保障住戶及職員的安全，經參考康樂及文化事務署最新之安全指引，本會所將更新戶外設施（游泳池及網球場）之暫停開放條件。

由即日起，當天文台發出以下天氣警告/信號時，會所之戶外設施將會暫停開放：

- 天文台同時發出了雷暴警告及黃色或以上的暴雨警告信號。(新增)；或
- 天文台「指定地點閃電戒備服務」錄得泳池 15 公里半徑範圍內曾有閃電報告；或
- 天文台發出了紅色或黑色暴雨警告信號；或
- 天文台發出三號或以上熱帶氣旋警告信號。

感謝各位住戶的體諒與配合，如有任何查詢，歡迎致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

Update on Suspension Conditions for Outdoor Facilities

To ensure the safety of residents and staff, and with reference to the latest safety guidelines from the Leisure and Cultural Services Department, the Clubhouse will update the suspension conditions for outdoor facilities (Swimming Pool and Tennis Courts).

With immediate effect, the Clubhouse outdoor facilities will be temporarily closed when the Hong Kong Observatory issues any of the following weather alerts/signals:

- The Hong Kong Observatory issues a Thunderstorm Warning jointly with an Amber Rainstorm Warning or above; or
- The Hong Kong Observatory's "Location-specific Lightning Alert Service" records lightning within a 15km radius of the swimming pool; or
- The Hong Kong Observatory issues a Red or Black Rainstorm Warning Signal; or
- The Hong Kong Observatory issues Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above.

Thank you for your kind understanding and cooperation. For any enquiries, please feel free to contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale